
Zápis 

 z XV. jednání akademického senátu FM ze dne 6.3.2001 

Přítomní:  

Zaměstnanci : Jiří Maryška, Ondřej Novák, Václav Kopecký, Bedřich Janeček, Jiřina 
Královcová  

Studenti: Jiří Zahrádka, Vít Lédl, Lukáš Bier  

Omluveni: Aleš Richter  

Hosté:  Prof. Ing. Vojtěch Konopa, CSc., děkan FM  

   

Program :  

1. Projednání zprávy o činnosti fakulty za rok 2000  

Děkan FM předložil senátu k projednání „Výroční zprávu o činnosti FM za rok 2000“  

Výsledky hlasování:  

Při hlasování se všech 8 přítomných senátorů vyslovilo pro přijetí předložené 
zprávy.  

Závěr:  

Senát schválil „Výroční zprávu o činnosti FM za rok 2000“ v předloženém znění.  

   

2. Projednání zprávy o hospodaření fakulty za rok 2000  

Děkan FM předložil senátu k projednání „Výroční zprávu o hospodaření FM za rok 
2000“  

Výsledky hlasování:  

Při hlasování se všech 8 přítomných senátorů vyslovilo pro přijetí předložené 
zprávy.  

Závěr:  

Senát schválil „Výroční zprávu o hospodaření FM za rok 2000“ v předloženém 
znění.  

   

3. Projednání návrhu rozpočtu pro rok 2001  



Návrh rozpočtu fakulty byl AS předložen děkanem FM po jeho projednání na kolegiu 
děkana dne 26.2.2001. Při rozdělení neinvestičních prostředků byl jediným kriteriem 
příděl roku 2000 (s výjimkou KMO). Investiční prostředky jsou děleny na základě 
dohody vedoucích kateder. V letošním roce proběhne v rámci fakulty šetření aktivit 
pedagogické i nepedagogické činnosti jednotlivých kateder.  

Výsledky hlasování:  

Při hlasování se všech 8 přítomných senátorů vyslovilo pro přijetí předloženého 
návrhu rozpočtu.  

Závěr:  

Senát schválil rozpočet pro rok 2001 v navrhovaném znění.  

   

4. Různé  

- Zástupce FM v kolejní radě  

Zástupcem FM v kolejní radě je student 2.ročníku Vladimír Dostál.  

- Přístup studentů k počítačovým učebnám  

Doposud není jasná představa o přístupu studentů k počítačům v době mimo 
výuku. V tomto semestru proběhne anketa „Hodnocení výuky studenty“, v jejímž 
rámci bude zjišťován i postoj studentů k této problematice.  

- Příprava strukturovaných studijních programů  

Děkan FM informoval senát o stavu příprav strukturovaných studijních programů a 
zároveň projevil zájem informovat o této problematice studenty FM na širším 
shromáždění.  

   

Příští jednání senátu se uskuteční dle potřeby.  

   

Zapsala Jiřina Královcová, taj. AS FM  

Doc. Dr. Ing. Jiří Maryška, Csc.  
předseda AS FM  

V Liberci dne 7.3.2001                                       

   

 


